
     
Protokoll styrelsemöte 27  juni 2022 19:00 Svensk Galopp IF 

 

Närvarande via Teams: 

Anders Lilius (ordförande) 

Urban Jonsson 

Anders Jonsson 

Isabella Sexton 

Åsa Edvardsson (19:09) 

Anja Rhodin 

Martin Wallin 

Sofia Presits 

 
Frånvarande: 

 
Övriga närvarande via Teams: 

Harald Dørum 

Sofia Uhrbom 

 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Följande punkter avhandlades på mötet: 

 
1.  Godkännande av föregående protokoll från styrelsemöte 31 maj 2022 samt fastställande 

av dagordning. 

Beslut: 

«Föregående mötesprotokoll inväntas och kommer godkännas på kommande möte. 

Dagordningen godkändes och Sofia Uhrbom valdes som protokollförare. Styrelsens 

ordförande Anders Lilius undertecknar tillsammans med Anja Rhodin som valdes att justera 

protokollet. » 

 
2.   Pågående projekt 

a) Protokoll ordinarie stämma 12 juni 2022 

Några mindre justeringar ska göras på protokollet innan det kan läggas till handlingarna. 

 
b) Fortsättning på ordinarie årsstämma 28 juni 2022 

Fokus på motion 17.05 

 
Beslut: 

«Motionen avslås och mer information kan eventuellt ges på nästkommande ordinäre stämma då 

som en extra punkt alt extra stämma. Förbättra kommunikationen till de aktiva genom mer 

information som nås på ett lättillgängligt sätt. Harald ser till att ta fram förslag och presenterar 

det för styrelsen. » 

 
c) Omläggning av dirttrackbana på Bro Park 

‐ Arbetet håller sig fortsatt inom budget 

‐ Reparation av bärlager pågår, fynd på två ställen i banan. 

‐ Man har upptäckt stenar (partiklar större än 4mm) i sanden vilket leder till att man nu silar 

kvarvarande sand samt ser över redan utlagd sand. 



     
3.  Rapport  från utvalda områden och kommittéer 

a) Status Ny bana Skåne 

Harald och Åsa deltog på ett möte i Skåne 22 juni 2022 för att samtala med de aktiva och 

svara på frågor. Det var generellt ett bra möte. 

Gruppen som arbetar med Ny bana Skåne består av representanter från SFK, SGS och GGS. 

De arbetar nu med båda spåren och ska lämna sin redovisning 27 juli 2022. 

SGIF ska tillskjuta högst 1,7mkr för täckande av projekteringskostnader i samband med 

arbetsgruppens arbete inför ingående av projekteringsavtal. 

 
Beslut: 

«Kalla till en extra stämma, förslagsvis 31 juli via Teams för beslut ska kunna tas i frågan. 

Under nästa vecka kallas styrelsen till extra telefon/teamsmöte för att fatta beslut om 

detaljerna kring extrastämman och Harald kallar till detta » 

 
b) Mötesplan 2022 

Beslut: 

«Mötesplaneringen för resterande del av 2022 godkändes.» 

 
4.  Orientering 

a) VD orienterar 

‐ Nationaldagsgaloppen genomfördes som en stor succé. 

‐ Grand National – Kungen gjorde ett uppskattat besök och var mycket nöjd men evenemanget 

och stannande längre än planerat. 

‐ Förändringar i reglementet träder i kraft 1 juli som kommer reglera bl.a en precisering 

användning av pisk och antalet hästar en amatörtränare kan ha i träning över tid som ej är 

närståendekrets. 

 

 

 

Nästa möte: 

1 augusti 2022 kl 18:00 via Teams. 

 
Mötets avslutande: 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet för avslutat 20:50. 
 
 

 

Anders Lilius  Anja Rhodin 

 


